
 

 

Raadsvragen Hof van Harmelen, Raadsvergadering 7 maart 2019,  

De SP heeft met zorg kennis genomen van het nieuws over de grote onrust rondom plan Hof van 

Harmelen. Hierin wordt gesteld dat gefundeerde argumenten en wetenschappelijke onderzoeken 

door de gemeente Woerden zijn gebagatelliseerd terwijl opgeworpen bezwaren van tafel geveegd. 

Tot op de dag van vandaag blijken onderhandse afspraken te worden gemaakt tussen 

projectontwikkelaar en inwoners die niet alleen de inwoners over de kling jagen maar tevens 

indruisen tegen de visie van het Waterschap.  

De SP heeft de volgende vragen aan het college: 

1. Bent u bekend met de visie van het Waterschap over bouwplan Hof van Harmelen? Wat is 

uw mening daarover?  

2. Bent u bekend met de ‘wetenschappelijke onderzoeken’ die in de nieuwsberichten worden 

genoemd? Wat is uw mening daarover?    

3. Hof van Harmelen is bedoeld om de woningnood onder inwoners aan te pakken, vind u dat u 

hierin in voldoende mate slaagt? 

4. Bent u het eens dat u de Raad de gelegenheid kunt geven om zich in alle zorgvuldigheid en 

volledigheid te laten informeren over de ins-en outs in een openbare hoorzitting?  

5. Bent u het eens dat de fracties een uitstekende afweging kunnen maken in de besluitvorming 

door zich te laten informeren in een openbare hoorzitting waarin ten minste elke 

fractievoorzitter de gelegenheid krijgt om vragen te stellen aan de diverse stakeholders? 

6. Bent u het eens dat een hoorzitting het in het belang van de democratie in Woerden dient en 

meerwaarde geeft aan het te nemen besluit voor Hof van Harmelen? 

7. Bent u bereid om de fracties openheid van zaken te geven in een openbare hoorzitting?  

En gaat over tot de orde van de dag, 

SP, Wilma de Mooij 


